
 
 
Protokoll Sentralstyremøte 10 – 2023  

Tid: Torsdag 9. november kl. 18.00-21.00 

Sted: Wergelandsveien/TEAMS 

Deltakere: Annette Drangsholt (leder), Monica Samland Lund, Cathrine Pettersen, Ruth Gravdal, Ruth 
Kjeldsen, Rune Sandberg  

Frafall: Fiona Druett, Sonja Lillevik 

Sekretariatet: Elin Maria Lilloe-Wall (sekretariatsleder) 

Saksliste 

 
 

Saksnr.  

Saksinformasjon  

72/23  Godkjenning av saksliste  
Referat fra forrige møte 

Annette 

73/23 Økonomi og handlingsplan (fast punkt) 
● Regnskapsstatus 

Regnskap per oktober ble gått igjennom i plenum.      
Inntektssikring (annonsering) 

Vi trenger å sikre inntekter til medlemsbladet gjennom annonsering. 
Vedtak: Vi kontakter firmaer som kan tenkes annonsere, se for 
eksempel i SOR-rapport. Vi spør medlemmene om noen ønsker å 
annonsere. Vi viderefører avtalen med advokatfirma. Vi må sikre at 
annonsører står for våre verdier. Vi kan også ha annonser på 
nettsiden. Vi må lage en prisliste. Elin kontakter Stiftelsen SOR. 
● Medlemsrapport 

 
● Handlingsplan 

Skal være et fast punkt på agenda fremover. 

 

 74/23 Henvendelser fra medlemmer 
(B-Sak)  
 
 

Elin 
 

75/23 Møteplan 2024 

 

Vedtatt: se vedlegg 

Annette 

76/23 Ledermøte: 
● Gjennomføring 

Det er økonomi og handlingsplan som skal behandles. 

Annette/Moni
ca/Elin 

77/23  Storsamling 2024 
Vi har booket Pers hotell på Gol. 

Annette/Elin 
 

78/23 Orienteringer, henvendelser og møtevirksomhet: 

Gravdal og Kjeldsen har vært på møte i Statsped 7/11. 

Annette/Elin 



Gravdal, Annette og Elin var på møte i Kunnskapsdepartementet 23/10. 
Vi skal gi tilbakemelding på tre punkter.  

Vi var på tre høringer angående statsbudsjettet: 

Cathrine hadde innlegg på Arbeids og sosial og helse og 
omsorgskomiteen. Gravdal hadde innlegg til utdannings- og 
forskningskomiteen. 

Annette var på muntlig høring om psykisk opptrappingsplan. 

Annette og Cathrine var på et møte med Alexandra Havdahl i FHI om 
ABC studie.  

FHI konferanse til minne av Pål Soren (Kathy Lord og Vanessa Bay -veldig 
anerkjente forskere).  

Vi er invitert til brukerpanel i FHI. 

Monica og Cathrine var på SOR konferanse og hadde stand. 

Gravdal, Cathrine og Annette har vært på et digitalt møte om ufrivillig 
skolefravær i FFO 

Trond Iversen fra videregående skolene. Annette og sekretariatet tar 
møte i første omgang for å finne ut hva de vil. 

79/23 Ungdomsråd og utvidelse av Ressursgruppa for personer med ASD 
Det har vært et møte med Ressursgruppa og de er positive til dette. 
Vedtak: Sentralstyret stiller seg bak å fortsette å jobbe frem en 
organisering før landsmøte. Vi har også søkt LNU om midler til 
ungdomssamling. 

 

80/23 Interessepolitisk arbeid 
● Spørreundersøkelsen - fremdrift 

Vi har fått tilbud på medlemsundersøkelse på ca. 50 000 kr. Vi går videre 
med dette tilbudet. 

Annette 

81/23 Nytt fra sekretariatet 
● Søknader i høst: 

Elin lager en oversikt over søknader 
 

● Medlemsregister: Emma Bodman orienterte om prosessen med 
nytt medlemsregister. Emma Bodman og Dag Are Mathisen 
kommer også på ledersamling i morgen for å orientere 
lokallagene. Slik det ble presentert i april er det landet på 
Microsoft som leverandør. Det er tatt et steg tilbake i forhold til 
leverandør, men dialogen er nå med en av de ledende IT 
selskapene i Norge. Det jobbes med skissering av eierskap og 
tegning av systemet. Sentralstyret vil fra nå av få jevne 
oppdateringer. Vi skal innhente kunnskap fra lokallagene om 
hva de trenger i nytt system, men også nå frem til nytt system er 
på plass. Vi sender ut spørreundersøkelser samt intervjuer.  
 

● Prosjekter: Autismekunnskap.no inkl. bilder, filmer og brosjyrer 
Bodil Sjømælingen kommer på et skrivemøte i neste uke. 

 

 
● FUNKIS: Vi bør lage nye retningslinjer for lokallagene til 2024. Vi 

bruker mye tid på fordeling til lokallagene. Det må bli en mer 
rettferdig ordning og vi må velge hva vi skal prioritere. Sentralt 
betaler nå 15 kr per studietime som rapporteres inn og til neste 
år betales 20 kr per time. Dette er mye mer en tidligere. Men 
desto flere kurs lokallagene rapporterer inn desto mer økes 
potten til TRT.  
Vedtak: Cathrine og sekretariatet lager et forslag nye 
retningslinjer til lokallagene og en bruksanvisning. Vi involverer 

Elin 



lokallagene i prosessen.  

82/23 Samarbeid 
Medlemskap i søsterorganisasjoner: 
Vedtak: Vi melder oss inn i pårørendealliansen, Unge 
funksjonshemmede, 
På sikt: Rus og psykiatri organisasjoner) 

 

84/23 Fagkonferanse og kampanje i april 
Utvidet kampanje 2. april – 12. april 
Fagkonferanse fredag 12. april 

 

85/23 Ledersamling 
Siste forberedelser 
 

 

86/23 Eventuelt  

 


